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Møtedato: 01.06.2022 Fra kl. 09:00 Til behandling: Sakene  

Møte nr: 7/2022 Til kl. 16:25 Møtested: Kommunestyresalen, 
administrasjonsbygget 

 
 
TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer Parti 
Hilde Johanne Dybwad AP 
Kathrine Moan Larsen AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
Ronny Borge H 
Ingelin Noresjø KRF 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 

 
Varamedlemmer Parti 
Anne Fagerthun Stenhammer SV 

 
Andre: 
Berit Vestvann Johnsen 
Christel Renee Kjerran 
Ellen Beate Lundberg 
Gro Jørgensen 
Hege Anette Johansen 
Hilde Christine Sørensen 
Kristian Amundsen 
Monica Løknes 
Sharon Tollånes Karlsen 
Therese Eriksen 
Torill Mørkhagen 

 
 
 
 
Møtenotater: 
Det var ingen merknader til innkalling og dagsorden. 

Temamøte: 

Fauna 

Handlingsdel til strategisk plan v/Kristian Amundsen og Ståle Indregård 

Regional masterplan - Reiseliv skal være ferdig i løpet av 2022 

Innspill: 
Ingelin Noresjø: Konkrete tiltak: Reiselivskonferane 
Marlen Rendall Berg: Målbart 



Side 2 
 

Hilde Dybwad: Mange offentlige arbeidsplasser; må inn i planen 

Kathrine Moan Larsen: Må tilrettelegge for turisme; bilbilturisme, renovasjon 
Kassandra Petsa: Må ut på nettet f.eks. Tripadvisor 

 

Befaring/Informasjon Helse og omsorg v/Torill Mørkhagen, Sharon Tollånes Karlsen, Hilde 
Sørensen, Christel Kjærran, Hege Johansen, Therese Eriksen , Gro Jørgensen og Monica 
Løknes 

 

Moment Salten v/Helge Akerhaugen og Hans Austad 
Eierstrategi 

 

Politisk struktur - Arbeidsmøte 

Ronny Borge: 
- Antall aktive i kommunestyret 
- Har ikke landet på antall 
- Bør ha 2 utvalg (drift og plan) 

Ingelin Noresjø: 
- Antall medlemmer, utvalg og godtgjørelse henger sammen 
- Gå heller ned på godtgjørelse enn utvalg 
- Færre utvalg - Profesjonalisering - Færre politikere 
- Kan se på ned fra 27 til 25 (kanskje 23), men ønsker å beholde 27 og reduere 
godtgjørelsene 
- Formannskap - Nå for lang avstand til tjenestene 
- Burde hatt 2 utvalg (drift og plan) 
- Bør ikke ha ettermiddagsmøter 
- Se på godtgjørelser - Frikjøp 

Karl Gunnar Strøm: 
- Ikke avklart fra SP 
- Bør se på frikjøp 
- Går ikke ned til 19 i kommunestyret 
- Utvalg: Bør ha et utvalg på skole og helse (eller 2) - Bedre ivaretatt 

Kassandra Petsa: 
- Ned i kommunestyret (25 - 23) 
- Åpen på utvalg 
- Kutte i telefongodtgjørelser, men ikke andre godgjørelser 
- Se til Narvik; flere til politikk 

Nils-Christian Steinbakk: 
- Bør være enige om antall medlemmer og godtgjørelse 
- Må ha en representativ forsamling 
- Bør ha et planutvalg 
- Må forsvare demokratiet - Må betale for det 
- Uoversiktlig ved nedleggelse av HEOM og OPKU - Får ikke tid til å ta tak i utfordringer 
- Må ikke legge mer over til kommunedirektør 
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- Må komme tilbake med antall 

Anne Stenhammer: 
- Få flest mulig med - Få flest mulig engasjert 
- Lite parti, ikke radere ut medlemmer 
- Ikke veldig heldig å legge ned utvalg 
- Burde hatt HEOM og OPKU 
- Formannskapet skal arbeide med næringsliv og økonomi 
- Skal ha til betaling til politikerne, men høyt frikjøp (Må se på godtgjørelsene) 
- Vi er på Robek, slik at det er vanskelig å sammenligne med Narvik 
- Kan bli en annen struktur i 2028 
- Bør ikke redusere antall, men se på godtgjørelser 

Marlen Rendall Berg: 
- Velferdsutvalg - Savnes, må på plass. Viktigere enn planutvalg - Mye kan delegeres 
- Frikjøp av gruppledere etter antall representanter 
-  Antall representanter i kommunestyret ned, men ikke til 19 
- Ser av oversikten etter valget i 2019 at mindre partier ikke ville gått ned 
- Må ha en praktisk struktur 
- Ved bedre økonomi, kan man utvide politisk 
- Mye å hente på godtgjørelsene - Bryte ned kostra-tall 
- Midlertidig periode 

Kassandra Petsa: 
- Går utover demokratiet, ikke utover de minste partiene 

Nils-Christian Steinbakk: 
- Innslagspunktet - Høyere for få inn for de minste partiene 

Ingelin Noresjø: 
- Innslagspunktet for de minste partiene vanskeligere 
- Godtgjørelse - Flate beløp (Like mye arbeid for et mindre parti) 
- Raust - Antall frikjøpsdager 

Hilde Dybwad: 
- Må skille mellom antall medlemmer og godtgjørelse 
- Tap at vi har få utvalg. Bedre med reduksjon i kommunestyret, og ha utvalg 
- Symboleffekt - Må redusere i politikken også 

Marlen Rendall Berg: 
- Bør se bare på struktur, ikke godtgjørelser 
- Ikke minimum på 19, men 25 - 23 representanter 
- Helst 2 utvalg 
- Må ha kontrollutvalg (min. 5) og råd 

Anne Stenhammer: 
- Må ha rammen med godtgjørelse med 
- Bør ha 9 i formannskap, men kan gå ned til 25 i kommunstyret 
- Bør ha 3 utvalg - Utvalgslederne bør være i kommunestyret 
- Kan ikke gå ned til 3 i kontrollutvalget 

Marlen Rendall Berg: 
- Godtgjørelse kan gå opp og ned, men struktur etter dagens reglement 

Nils-Christian Steinbakk: 
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- Litt falitterkæing - Opp mot 10000 innbyggere 
- Burde satt ned et utvalg på 3 som har sett på dette 
- Gjennomgående representasjon. Hovedutvalg - Kommunestyre (Må ha sammenheng) 

Marlen Rendall Berg: 
- Politikken må gå foran, når andre reduserer 
- 23 i kommunestyret 
- 2 utvalg + formannskap på 9 

Ingelin Noresjø: 
- Ikke mer enn 25 

Anne Stenhammer: 
- Ikke mer enn 25 

Kathrine Moan Larsen: 
- Må ha kommunestyre på 27 
- Mangfold 
- Se på Vågan: Hvordan går det an? 
(De har 29 i kommunestyre, 7 i formannskapet og 3 hovedutvalg med 7 repr., men lavere 
kostnader til politisk virksomhet enn Fauske) 

Karl Gunnar Strøm: 
- Hva ligger under politikk? 

Marlen Rendall Berg: 
- Se på 25 representanter 
- 2 utvalg 
- Formannskap 

Nils-Christian Steinbakk: 
- Vi bruker ikke 9 mill. kr. på politisk aktivitet 

Ronny Borge: 
- Ikke avgjørende for Høyre om 27 eller 25 representanter 

Karl Gunnar Strøm: 
- Ikke viktig for SP om 27 eller 25 representanter 
- Ikke politikk i PLUT; burde hatt HEOM og OPKU 
- Se på godtgjørelser før neste valg 

Marlen Rendall Berg: 
- 27 representanter - flertall? 
- 9 i formannskap (AP:7) (SV:9) - Gruppelederne må diskutere 
- 2 utvalg - Velferdsutvalg, PLUT? 

Kommunedirektøren: 
- 3 alternativer? 
- Lage forslag ut fra signalene - Nytt arbeidsmøte til høsten. 

Framdriftsplan: 
- Formannskap 29. september - Arbeidsmøte 
- Formannskap 20. oktober - Sak ferdig til behandling 
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Spørsmål: 
Nils-Christian Steinbakk: 
- Ber om en omfattende orientering i formannskapet 2. juni om legesituasjonen 

Svar: 
- Ordfører svarte. Lang ventetid med Valnesfjord legekontor grunnet sykefravær 
- Kommunedirektøren svarte. Enhetsleder vil svare i morgendagens formannskapsmøte. 

 

Spørsmål/svar Blastr-saken er lagt ut på møteportalen. 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 22.06.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr           den 

 
 
 
 

 


